
98-1 大葉大學 完整版課綱

基本資訊

課程名稱 文學作品與英語教學 科目序號 / 代號 1297 / ELF1023

開課系所 英美語文學系 學制 / 班級 大學日間部4年1班

任課教師 陳建志      專兼任別 專任

必選修 / 學分數 選修 / 2 畢業班 / 非畢業班 畢業班

上課時段 / 地點 (三)56   / J216  授課語言別 英文

課程簡介

This course is designed to English majors who have strong motivation on taking English teaching to be their future

career development after graduation. Course participants are able to learn EFL teaching theories and approaches

and to have hands on experience in teaching English to elementary school pupils in combination of this course and

service-learning project of teaching English to elementary school pupils. It is suggested for students to take courses of

TESOL I, II, and Teaching English to Young Learners prior to this course to have a better understanding of

theories in related topic areas. �

Upon the completion of this course, the students will be able to use different EFL teaching approaches provided and

discussed in this course to teach children literature works in English to young learners of EFL in Taiwan. �

課程大綱

Unit 1: The Young Language Learner�

Unit 2: Class Management and Atmosphere�

Unit 3: Listening�

Unit 4: Oral work�

Unit 5: Reading�

Unit 6: Writing�

Unit 7: Topic-based work�

Unit 8: Planning�

Unit 9: Drills �

�

基本能力或先修課程

Good command in listening, speaking and reading skills.

課程與系所基本素養及核心能力之關連

page1



成績稽核

教科書(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教科書

參考教材及專業期刊導讀(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教材及專業期刊導讀

上課進度 分配時數(%)

週次 教學內容 講授 示範 習作 實驗 其他

1 100

2 100

3 60 40

4 60 40

5 60 40

6 60 40

7 60 40

8 100

9 100

10 100

11 100

12 100

13 100

14 100

15 100

16 100

17 100 0

18 100 0
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